# 未樂旅遊有限公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Validity: 01 MAR 2025 - 31 DEC 2025

6 DAYS

# CENTRAL VIETNAM

DANANG / HOI AN / HUE









### D1 Penang - Transit - Danang -Hoi An (D)

 Departure flight from Penang Int. Airport to Danang

#### D2 Hoi An (BLD)

- Cam Thanh Water Coconut Village -Bamboo Basket Boat and enjoy interesting show (subject to weather condition)
- Hoi An Ancient Town Include Hoi
  Kien Temple, Tan Ky Merchants House,
  Japanese Covered Bridge and spending
  time in Colorful Hoi An Local Market .
   Free time for walking to Lantern Road
  and shopping at Hoi An Night market

#### D3 Hue (BLD)

- Fishing Village of Lang Co Beautiful Seaside Scenery
- Thien Mu Pagoda Take the boat trip to visit
- Khai Dinh Royal Tomb Built for Khải Định, the twelfth Emperor of the Nguyễn dynasty of Vietnam. It features a blend of Vietnamese architecture with Western styles. The tomb was completed in 1931 after 11 years of construction

### D4 Hue - Danang (BLD)

- Royal Citadel Built in the 11th century by the Ly Viet Dynasty, marking the independence of the Dai Viet. Included City features Flag Tower, Noon Gate, Nine Dymastic Urns, Nine Holy Cannons, Thai Hoa Palace and Forbidden Purble city
- Linh Ung Pagoda The largest and solemn white-clad Guanyin statue near the sea in central Vietnam
- Dragon Bridge A multi-span arch bridge in the shape of a yellow dragon across the Han River in Da Nang, Vietnam

### D5 Danang (BLD)

- The Marble Mountains The five marble mountains are named after the five elements: Wood, Fire, Earth, Metal and Water. We visit the most popular water element mountain which have buddha and dragon culture.
- Bana Hill Take the cable car and visit the French Village, FengShan, Wangyue Villa (at a distance of 1487 meters) and Lingying Temple. Next take the mountain climbing train and visit the Old French Wine Cellar and the Bergamot Bridge

### D6 Danang - Transit - Penang

• Transfer to airport for departure flight home

# TOUR HIGHLIGHTS

- Bana Hil
- Golden Bridge
- Hoi An Ancient Town
- Imperial Citadel
- Bamboo Basket Boat

## **LOCAL DELICACY**

- Seafood Steamboat (Include Lobster)
- Bana Hill International Buffet
- Vietnam Royal Cuisine

### **OPTIONAL TOUR**

- Vietnam Traditional Massage (RM120)
- Han River Night Cruise including drink (RM70)
- Vietnam Trishaw in Hue City (RM50)



\*\*Exclude Tour Leader Tipping\*\*

\*PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY\*

槟城总公司 KKKP 0568 Penang Main Office Tel: 04-2266633 北海分行 KPL 4350 Butterworth Branch Tel: 04-3106633 大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch Tel: 04-7716633 Forever Travel Service

www.forevertravel.com.my

# 未樂旅遊有限公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

THE REPORT OF THE SERVICE OF THE SER

Validity: 01 MAR 2025 - 31 DEC 2025











# D1 槟城 - 中转 - 岘港 - 会安 (晚)

• 槟城国际机场出发飞往岘港

### D2 会安 (早午晚)

- 椰子村 乘坐竹篮船,观光会 安 当地生活,欣赏水椰子林的 美景和欣赏一场有趣的竹篮船 表演(天气允许)
- 会安古城 包括福建寺、新奇商人大厦、日本廊桥以及在色彩缤纷的会安当地市场度过时光。自由时间步行到灯笼路并在会安夜市购物

### D3 顺化 (早午晚)

- **陵古钓鱼村** 蓝天白云美丽的 越南海滩
- 天姥寺 乘坐小船参观
- 启定皇帝陵墓 为越南阮朝第 十二代皇帝启定建造。它融合 了越南建筑与西方风格。该墓 历经11年修建,于1931年竣工

### D4 顺化 - 岘港 (早午晚)

- 皇家宫殿 由李越王朝于11世纪建造,标志着大越的独立。包含的城市特色有旗塔、午门、九瓮、九圣炮、太和宫和紫禁城
- **灵应寺** 越南中部最大的靠海 庄严的白衣观音神像
- 龙桥 越南岘港市跨越瀚江的 一座黄龙造型多跨式拱桥

### D5 岘港 (早午晚)

- **五行山** 风水五行山分别是 金、木、水、火、土。我们探 访出名的水山,里面含有佛教 和龙的色彩
- 巴拿山-乘坐电缆车,参观法 国村,峰山,望月别墅(在距 离1487米高)及灵应庙。之 后乘坐爬山火车,参观旧法国 酒窖及佛手桥

### D6 岘港 - 中转 - 槟城 (早)

• 送往机场乘搭客机飞返家园

# **行程特点**

- 巴拿山
- 龙桥
- 会安古城
- 皇家宫殿
- 竹篮船

# 美食风味餐

- 海鲜火锅(含龙虾)
- 巴拿山国际自助餐
- 越式皇家风味

## 自费项目

- 越南传统按摩 (RM120)
- 汉江夜间游船 含饮 (RM70)
- 越南传统三轮车(RM50)



\*\*不包含领队小费\*\*

\*显示的图片仅作参考之用\*

槟城总公司 KKKP 0568 Penang Main Office Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350 Butterworth Branch Tel: 04-3106633 大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622 亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch Tel: 04-7716633

- Forever Travel Service
- www.forevertravel.com.my

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或额外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。